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 Ποια είναι τα συναισθήματα και οι σκέ-
ψεις σας τόσο για τον ρόλο όσο και για 
την ταινία; 

Αυτό που με συνέδεσε αμέσως με τον ρόλο 
ήταν μια φράση, την οποία λέει ο ήρωας που 
υποδύομαι: «Δεν μπορώ να ταΐσω την οικο-
γένειά μου». Παρόλο που πλέον δεν μου έχει 
μείνει κανένα μέλος της οικογένειάς μου, έ-
χω τα σκυλιά μου, τα οποία είναι όλη μου η 
ζωή. Σκεφτόμουν, λοιπόν: «Ποιος θα φρο-
ντίζει τα σκυλιά μου αν εγώ φύγω;».
 Γιατί είπατε το «ναι» στη συγκεκριμένη 

παραγωγή; 
Κυρίως γιατί ήθελα να συνεργαστώ και να 
δουλέψω με τη σκηνοθέτιδα Γελένα Πόπο-
βιτς. Από την πρώτη στιγμή που συνομιλή-
σαμε γνώριζα ότι η καρδιά και η ακεραιό-
τητά της ήταν στο σωστό σημείο. 
 Πώς εξελίχθηκε η συνεργασία μαζί της; 
Νιώθω πραγματικά πολύ προνομιούχος που 
συμμετέχω στην ταινία, γιατί η σκηνοθέτις 
είναι ένας άνθρωπος που σέβομαι και εκτι-
μώ απεριόριστα. Η Γελένα είναι ένας πολύ 
καλός άνθρωπος, με καλή ψυχή και δημι-
ουργεί ταινίες τις οποίες πιστεύει πολύ. Χω-
ρίς να έχουμε συνεργαστεί στο παρελθόν, 
δημιούργησε άψογες συνθήκες συνεργασί-
ας σε αυτή την ταινία. 
 Πιστεύετε στον Θεό; Ποια είναι η προσωπι-

κή σας θεωρία για την πίστη και τη θρησκεία; 
Πιστεύω στον Θεό. Είχα έναν πνευματικό, 
τον οποίο συμβουλευόμουν για 23 χρό-
νια, τον πατέρα Πέτρο, που πέθανε πριν α-
πό δύο χρόνια και με πόνεσε πολύ το γεγο-
νός, γιατί υπήρχαν ερωτήσεις που είχα ακό-
μη να του κάνω για τον Θεό και για τη μετα-
θανάτια ζωή. Η απώλειά του με συνέτριψε.
 Εχετε νιώσει την ανάγκη να προσευχηθεί-

τε για κάτι που πραγματικά χρειαζόσασταν; 

 Η ταινια «O άνθρωπος του Θεού» είναι μια παραγωγή 
της Simeon Entertainment και της View Master Films, σε συ-
νεργασία με την Ιερά Μεγίστη Μονή Βατοπεδίου, το Ινστιτούτο 
«Αγιος Μάξιμος ο Γραικός» και το Eurogroup Ltd, με την υπο-
στήριξη της Ιεράς Μητρόπολης Μεσογαίας και Λαυρεωτικής, της 
Deep Dream, της Ingenuity-FO και του ΕΚΟΜΕ (Εθνικό Κέντρο 
Οπτικοακουστικών Μέσων και Επικοινωνίας). Και μπορεί η προ-
γραμματισμένη πρεμιέρα της ταινίας στην Ελλάδα τον περασμέ-
νο Απρίλιο να αναβλήθηκε λόγω των μέτρων κατά της πανδημί-
ας, η ταινία όμως έχει  ξεκινήσει τη διεθνή της πορεία. Ταξιδεύ-
ει ήδη εκτός συνόρων ως διεθνής παραγωγή, πριν από την έξο-
δό της στις ελληνικές αίθουσες, σε δημοφιλή φεστιβάλ και έχει 
κατακτήσει το κοινό, που την ψήφισε ως την πλέον αγαπημένη 
του ταινία στο Φεστιβάλ Κινηματογράφου της Μόσχας. Επίσης, 
ως αγαπημένη του κοινού αναδείχθηκε και στο Φεστιβάλ Ελλη-
νικού Κινηματογράφου του Λος Αντζελες. H ταινία αναμένεται 
να συμμετάσχει και σε άλλα διεθνή φεστιβάλ, όπως στο Φεστι-
βάλ Κινηματογράφου του Φίνιξ της Αριζόνα, στο Fresco στην 
Αρμενία και στο Great Lakes Christian Film Festival στις ΗΠΑ. 
Εκτός από τον πρωταγωνιστικό ρόλο που αναλαμβάνει ένας ηθο-
ποιός  γεννημένος για ρόλους με βαθμό μεγάλης δυσκολίας, 
ο Αρης Σερβετάλης, σημαντικές  ερμηνείες σημειώνουν ο Ρώ-

σος Αλεξάντερ Πετρόφ, ο Μίκι Ρουρκ, αλλά και οι Ελληνες ηθο-
ποιοί Χρήστος Λούλης, Καρυοφυλλιά Καραμπέτη, Νικήτας Τσα-
κίρογλου, Γιάννης Στάνκογλου, Τάνια Τρύπη, Μαρθίλια Σβάρ-
να, Ιερώνυμος Καλετσάνος, Γιάννης Αναστασάκης, Γεράσιμος 
Σκιαδαρέσης, Βασίλης Κουκαλάνι, Αλέξανδρος Μυλωνάς, Μι-

χάλης Μητρούσης, Μιχάλης Οικονόμου, Τόνια Σωτηροπούλου, 
Κορίνα-Αννα Γουγούλη, Μάνος Γαβράς, Σαράντος Γεωγλερής, 
Παναγιώτης Μαρίνος. Τη μουσική υπογράφει ο πολυβραβευ-
μένος συνθέτης Ζμπίγκνιεφ Πράισνερ, γνωστός από τη συνερ-
γασία του με τον σκηνοθέτη Κριστόφ Κισλόφσκι.
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«Εχω βιώσει μικρά 
και μεγάλα θαύματα»

Προσεύχομαι στον Αρ-
χάγγελο Μιχαήλ, αλ-
λά ο άγιος στον οποίο 
προσεύχομαι περισ-
σότερο, ο άγιος που 
προσευχήθηκα για 
τον αδελφό μου, είναι 
ο Απόστολος Ιούδας ο 
Θαδδαίος, που ήταν έ-
νας από τους στενότε-
ρους φίλους του Ιησού 
Χριστού και ήταν επί-
σης ξυλουργός. Είναι 

ο άγιος των απελπισμένων και των θαυμά-
των. Προσεύχομαι σε εκείνον αρκετές φο-
ρές την ημέρα, σε όλη μου τη ζωή. Ακόμα 
και κατά το διάστημα που έπρεπε να διαχει-
ριστώ την απώλεια του αδελφού μου, συνέ-
χιζα να προσεύχομαι. 
 Κατά τη διάρκεια της ζωής σας, έχετε βιώ-

σει κάποιο περιστατικό το οποίο θα μπορού-
σατε να χαρακτηρίσετε ως θαύμα; 

Στη ζωή υπάρχουν μικρά θαύματα και με-
γάλα θαύματα. Εχω βιώσει και τα δύο, αλ-
λά πιστεύω μόνο στα θαύματα που προέρ-
χονται από τον Θεό. Δεν πιστεύω στην τύχη, 
δεν πιστεύω στα χρήματα και στη δύναμη. 
Πιστεύω στις αποφάσεις που παίρνεις στη 
ζωή. Το πιο σημαντικό πράγμα είναι να εί-
σαι ειλικρινής, πιστός, να έχεις αγάπη στην 
καρδιά και να νοιάζεσαι για ανθρώπους που 
είναι λιγότερο τυχεροί από εσένα.  

Δεν πιστεύω 
στην τύχη. Πιστεύω 
στις αποφάσεις που 
παίρνεις στη ζωή. 
Το πιο σημαντικό 
πράγμα είναι να 
είσαι ειλικρινής, 
πιστός, να έχεις 
αγάπη στην καρδιά 
και να νοιάζεσαι για 
ανθρώπους που είναι 
λιγότερο τυχεροί από 
εσένα 


